
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia ekonomickej komisie AS FEI STU v Bratislave dňa 26. mája 2023 

 

Prítomní:  prof. Ing. Anton Beláň, PhD. 

  Ing. Pavol Bisták, PhD. 

doc. Ing. Anton Kuzma, PhD. 

  Mgr. Pavel Lackovič, PhD. 

  Tomáš Tomčo 

 

Ospravedlnený: Bc. Juraj Stekla  

Ing. Michal Tölgyessy, PhD. 

 

Hostia:  Mgr. Peter Miklovič, PhD. – tajomník fakulty  

  prof. Ing. Danica Rosinová, PhD. 

 

Program rokovania: 

1. Prerokovanie Výročnej správy o hospodárení fakulty za rok 2022 

2. Rôzne. 

 

K bodu 1 programu:  

Doc. Kuzma otvoril zasadnutie a privítal členov komisie a hostí. Oznámil, že Výročná správa 

bola predložená EK dňa 23.05.2023. Jednotliví členovia sa mohli k správe vyjadriť. Následne 

dal slovo p. tajomníkovi aby v krátkosti predstavil Výročnú správu a zhrnul aktuálny stav 

tvorby rozpočtu. 

P. tajomník zhrnul čerpanie finančných prostriedkov za rok 2022. Oboznámil prítomných 

o dôležitých položkách. Najväčšie čerpanie sa týkalo projektu ACCORD. 

P. tajomník fakulty predstavil aktuálny stav ohľadne rozpisu dotácie pre fakultu a stav prípravy 

rozpočtu. Predpoklad prerokovávania v AS STU je o 2 týždne. Rozpočet je pripravovaný 

s ohľadom na zamýšľané investičné smerovanie, ktoré riadi dekan fakulty a veľký vplyv na 

rozpočet budú mať zvyšujúce sa náklady na energie, vzhľadom na čo sa budú realizovať 

opatrenia na zníženie fixných nákladov. 

Ing. Bisták upozornil na drobné preklepy vo Výročnej správe, ktoré sa opravili. Ďalej sa 

informoval o prierezových projektoch, na čo mu tajomník odpovedal. Tajomník ďalej v rámci 

odpovede informoval o priebehu projektu ACCORD a potrebe dofinancovania projektu vo 

výške 135 000€. Uviedol tiež, že na realizáciu IKT sú vyčlenené prostriedky a dochádza ku 

analýze spotreby energie v budúcnosti. 

P. Tomčo upozornil na ďalšie formálne úpravy, ktoré je vhodné v predloženej správe vykonať. 

Doc. Kuzma dal návrh prítomným členom komisie o vytvorení hlasovania prijať uznesenie 

o odporúčaní AS FEI STU schváliť Výročnú správu o hospodárení fakulty za rok 2022. 

Prítomný členovia s návrhom súhlasili a následne Ing. Kuzma vytvoril hlasovanie o odporúčaní 

AS FEI STU schváliť Výročnú správu o hospodárení fakulty za rok 2022. 



 

Počet prítomných členov Ekonomickej komisie AS FEI STU: 5 

Za odporúčanie schváliť Výročnú správu hlasovalo: 5 

Proti odporúčaniu schváliť Výročnú správu hlasovalo: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Stanovisko EK ku Výročnej správe o hospodárení fakulty za rok 2022: 

Doc. Kuzma konštatoval, že Ekonomická komisia AS FEI STU sa uzniesla, že odporúča AS 

FEI STU predloženú Výročnú správu o hospodárení fakulty za rok 2022 schváliť. 

Výsledok hlasovania je podložený printscreenom v prílohe. 

 
 
 

K bodu 2 programu:  

Do druhého bodu programu sa nikto nevyjadril. 

 

 

 

V Bratislave dňa 26. mája 2023  

 

Zapísal doc. Ing. Anton Kuzma, PhD. 

 

 

 

 

Príloha:  

1.  Printscreen z hlasovania o odporúčaní AS FEI STU schváliť Výročnú správu 

o hospodárení fakulty za rok 2022. 

  



Príloha 1. 

 

 


